
Referat fra Ekstra ordinært Brugerrådsmøde 2.1.2018. 
  
Pkt. 1 Artikel fra Dagbladet hvor overskriften var: Bådejere: Samarbejdet sejler på Køge Marina 
 
Formanden forespørger alle rundt om bordet om opbakningen til artiklen, da den referer til at det 
KKM og 500 medlemmer der udtales på vegne af. 
Samtlige deltagende klubber meddeler at de IKKE kan stå bag den artikel og for øvrigt også har 
meldt tilbage på invitation Jimmy Lund /KMHF-KKM at de ikke vil deltage på møde indkaldt til 
d.28.12.2017, da alle mener at KKM IKKE er et politisk organ, men en samarbejdsenhed mellem 
klubaktiviteter på tværs af klubber. 
  

• Der var også fuld enighed om at placering af vandrehjem ikke er færdigdrøftet med Køge 
Kommune, samt at udtagelse i avisen andet sted om at Kultur og Idrætsudvalg har taget 
deres beslutning på baggrund af bla. et enigt Brugerråd ikke er sandheden, mhvt. Alle 
indsigelser fra de enkelte klubber. 

• Det blev slutteligt drøftet om strukturen i brugerrådet, Brugerrådet har ikke på nuværende 
tidspunkt fundet anledning til at ændre på strukturen, men at brugerrådet til stadighed er 
opmærksom på at være så mangfoldigt repræsenteret som praktisk muligt. 

 


